



Question:

Could you please modify your requirement to obtain bids from independent French-English professionals?

Answer:

NRCan will uphold the requirements as indicated, including both the requirement for translation from English to French as well as from French to English as well as the minimum of three (3) qualified resources as described in Mandatory Requirement #3, in order to be in a position to meet the foreseeable demand for translation services efficiently and effectively.

.....

Question:

Pourriez-vous s'il vous plaît modifier votre exigence d'obtenir aux soumissions de professionnels indépendants de Français-Anglais ?

Réponse :

RNCan pourra remplir les exigences comme indiqué, y compris l'exigence pour la traduction de l'anglais au Français, ainsi que du Français à l'anglais ainsi que le minimum de ressources qualifiées de trois (3) comme indiqué dans l'exigence #3, afin d'être en mesure de répondre à la demande prévisible des services de traduction avec efficacité et efficacité.